

## China M&A Round-Up 中国并购简报

### Issue Highlights (本期要闻)

- [Bain to buy 80% stake in leasing firm Lionbridge](#)  
贝恩收购狮桥租赁80%股权
- [Xiamen Airlines to acquire 95.4% equity stake in Hebei Airlines](#)  
厦门航空收购河北航空95.4% 股权

Trends to Watch  
Outbound M&A  
Inbound M&A  
Domestic M&A and  
Industry Consolidation  
Dbriefs Webcasts  
China-Related Reports

并购趋势  
中资对外并购  
外资对内并购  
中国国内并购  
中国相关网络广播  
其它中国相关报告

### Trends to Watch (并购趋势)

[Can Huawei become China's first global brand?](#), BBC, 10/17/2014

[China seeking to cash in on Europe's crises](#), Bruegel, 10/16/2014

[华为能否成为中国第一个全球品牌?](#), BBC中文网, 2014年10月17日

[中国改变投资方向大举向欧洲国家投资](#), 多维新闻, 2014年10月07日

## Outbound M&A from China (中资对外并购)

### Energy & Resources (能源与资源行业)

[Jinhe Biotech to buy US veterinary company for US\\$60mn](#), China Go Abroad, 10/17/2014

[金河生物收购潘菲尔德进入美国动物保健品市场](#), 网易财经, 2014年10月16日

### Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

[Chinese firms purchase majority share in Warframe dev Digital Extremes](#), The Market for Computer and Video Games, 10/16/2014

[森宝食品联合完美收购加拿大游戏开发商](#), 腾讯游戏, 2014年10月15日

## Inbound M&A into China (外资对内并购)

### Financial Services (全球金融服务行业)

[Bain to buy 80% stake in leasing firm Lionbridge](#), China Daily, 10/17/2014

[贝恩收购狮桥租赁80%股权](#), 财新网, 2014年10月16日

## China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

### Aviation & Transportation (航空&运输)

[Xiamen Airlines to acquire 95.4% equity stake in Hebei Airlines](#), CPCA Center for Aviation, 10/14/2014

[厦门航空收购河北航空95.4% 股权](#), 新浪河北, 2014年10月21日

### Energy & Resources (能源与资源行业)

[Huaneng Power International, Inc. acquires assets from Huaneng Group](#), PRNews Wire, 10/13/2014

[中国华能集团公司向华能国际电力股份有限公司转让股权](#), 中金在线, 2014年10月13日

### Healthcare & Life Sciences (医疗卫生与生命科学行业)

[Jincheng Paper wholly acquires Baihua Group](#), 4-traders, 10/17/2014

[Beijing Leadman Biochemistry to acquire stakes in Germany's Diasys units](#), Reuters, 10/16//2014

[金城股份收购百花集团](#), 凤凰财经, 2014年10月20日

[利德曼收购德赛股权](#), 网易财经, 2014年10月17日

## Dbriefs Webcasts (中国相关网络广播)

### Growth in Southern China's Qianhai and Hengqin Economic Zones: What Should You Know?

13 November 2014 | 11:00 AM ET

The Qianhai Shenzhen-Hong Kong Modern Service Industry Cooperation Zone (Qianhai) and Zhuhai Hengqin New Area (Hengqin) are two unique economic zones in China. Registered entities there increased dramatically in the past year, and the zones will be constituent parts of the anticipated Guangdong-Hong Kong-Macau Free Trade Zone. Gain insights and practical project experience about these special zones. Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

## China-Related Reports (其它中国相关报告)

### China senior housing – Now and the future

Although the models and development of foreign senior care industry have provided valuable experience to us, the differences in the level of economic development and in senior care traditions are forcing China to find a model that suits its own specific situation. (Deloitte China Life Sciences & Health Care – September 2014)

[Read more](#)

### 中国养老住宅——现状和发展趋势报告

老住宅市场正处于加速发展态势，机遇与挑战并存。报告中，德勤分析了中国养老住宅市场的现状与趋势。

(德勤中国生命科学与医疗行业 – 2014年9月)

[请点击这里下载报告](#)

## Chinese Services Group (中国服务组)

### Chris Cooper

Americas Leader, Chinese Services Group, Deloitte LLP

### 古博

合伙人, 美国德勤 中国服务组, 美洲地区  
主管人

### Kevan Flanigan

Partner, Deloitte Financial Advisory Services LLP

### Kevan Flanigan

合伙人, 美国德勤财务咨询服务

## Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)  
[China M&A Round-up archive](#)  
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)  
[US Chinese Services Group](#)  
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)  
[参阅更多中国并购简报](#)  
[亚太地区德勤网络讲座](#)  
[美国中国服务组](#)  
[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），**都不能构成德勤**华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员对所并并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息 152; 含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Unsubscribe](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza  
New York, NY 10112-0015  
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

**About Deloitte**

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee ("DTTL"), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") does not provide services to clients. Please see [www.deloitte.com/about](http://www.deloitte.com/about) for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see [www.deloitte.com/us/about](http://www.deloitte.com/us/about) for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2014 Deloitte Development LLC. All rights reserved.

36 USC 220506

Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited